
Idees que triomfen 

Deia l’escriptor Mark Twain que un home amb una idea és un boig fins que aquesta idea 

triomfa. Potser fa quatre anys, quan vam començar a sembrar la llavor per fer de Vila-real la 

Ciutat de la Ciència i la Innovació que és hui, alguns van pensar que estàvem bojos o que tal 

vegada pecàvem d’un excés d’entusiasme. Hui aquella llavor, ben regada i abonada, amb 

l’ajuda de la Universitat, les empreses i emprenedors de Vila-real, la Càtedra d’Innovació 

Ceràmica, la Fundació Globalis i els diferents agents innovadors amb què comptem a la nostra 

ciutat, ha començat a germinar i s’endevinen els fruits d’una collita que, estic segur, serà ben 

profitosa per al nostre futur.  

La nostra responsabilitat com a institució és obrir els camins i generar les oportunitats perquè 

la societat puga realitzar-se i desenvolupar-se. Perquè puga avançar. La marca Ciutat de la 

Ciència i la Innovació, la Càtedra, l’Institut de la Innovació... són les ferramentes que estem 

posant a l’abast de les nostres empreses i dels investigadors perquè puguen fer realitat els 

seus projectes. Les seues idees boges que, a poc a poc, estan esdevenint triomfs.  

És el cas del projecte Kerionics, germinat des de la mateixa Càtedra d’Innovació Ceràmica que 

fa poc només uns anys vam impulsar de la mà de l’UJI i del catedràtic Juan  Carda. Un projecte 

arriscat i ambiciós que recentment s’ha vist reconegut amb un dels premis d’innovació i 

emprenedoria més importants que s’atorguen a tot l’Estat espanyol: el Premi d’Emprenedors 

de la Fundació Repsol. Amb aquest reconeixement, la companyia dóna un suport valuosíssim a 

una idea innovadora sorgida del talent de la nostra ciutat per a generar oxigen a partir de 

membranes ceràmiques. Un idea innovadora i d’alt component tecnològic que obri 

perspectives de futur molt interessants. 

Com Kerionics, hi ha a Vila-real i al nostre entorn moltes bones idees, tant des de l’àmbit de la 

investigació com del negoci, que només necessiten una xicoteta espenta, un mà estesa que els 

ajude i un entorn favorable en el qual créixer. Aquest és el Vila-real que volem ser: una ciutat 

on els nostres joves, els emprenedors i tot el talent que tenim troben les condicions idònies 

per a generar idees, establir-se i créixer. Perquè això suposa riquesa, diversificació de 

l’economia i, el més important, llocs de treball i qualitat de vida. 

Aquest és el camí en el qual, amb la universitat, l’Institut d’Innovació i els agents innovadors de 

la ciutat, estem avançant d’una forma decidida. Afortunadament, sabem que a Vila-real estem 

plens de bojos amb bones idees.  
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